



T&W Transportation Introduce new SCANIA on its fleet.

T&W is proud to introduce its next generation tractor head, Scania P340 equipped with latest Euro 4 EGR engine, displacement of 11705 c.c. and max. power of 340hp and 173kgm torque. Vehicle come with 9 gear shifting and max. speed control setting to ensure highest fuel efficiency and safety.

T&W had been operate with only FUSO Super Great series for the last 7~8 years. We are extremely excited to see the upgrade on our fleet and continue effort demonstrate by management team to raise service standard and continue support from our satisfy customers.

正暉交通引進全新SCANIA車頭

正暉交通將於2010年第四季起陸續引進全新SCANIA P340 拖車頭，此一 曳引車搭載 Euro 4 EGR 引擎，排氣量 11705c.c.，最大馬力達 340hp，最大扭力 173kgm，搭配 9 速手排變速箱和定速及限速控制器，提供我方車隊駕駛最高的運輸經濟性與安全性。

正暉交通之車隊先前均採用 FUSO Super Great 系列曳引車，我們非常高興公司持續在車輛與設備上的投資與更新，讓我們用穩定、安全與高效率的服務品質，努力回饋給長期以來持續支持我們的客戶。

歡迎來電或登入我司網站洽詢相關業務

For more information: visit www.t-w.com.tw or call 02-2585-1466 Louie Kuan

